
Dagsorden til bestyrelsesmøde Katrinebjergparkens vuggestue.  

Dato; 21.8.24 

Fremmødte; Forældrerepræsentanter Gitte, Anders og Julie. Medarbejderrepræsentanter Charlotte og Cecilie. Dagtilbudsleder Betina.  

Afbud; Rikke er trådt ud af bestyrelsen grundet flytning. Afbud fra Maiken og Amalie 

Mad; vuggestuen 

Referent; Anders 

Tid Dagsordenspunkt 

Punkt til beslutning. 

Kl. 17-17.05 

Emne; Godkendelse af referater fra d. 30.4.24 

Hvorfor; Er der kommentar eller rettelser til referater. Noget der skal følges op på? Vigtigt at bestyrelsen har samme 
forståelse for det der er blevet drøftet og besluttet.  

Hvordan; Bestyrelsen kan komme med kommentar til referatet. Disse kommentarer vil blive indskrevet i referatet.  

Bilag; Referat vedhæftet dagsorden.  

Kommentar Hængeparti - Bestyrelsestavle - Kommer 

Opfølgningspunkter er på dagsorden til dette møde. 

Godkendelse af referat - OK 

Punkt til information 

Kl. 17.05-17.20 

Emne; Orientering fra ledelsen 

Hvorfor; Mål at orientere bestyrelsen om hvad der rør sig i vuggestuen, kommunalt, politisk mm. Så bestyrelsen bedst 
muligt kan have et overblik og give ledelsessparring på eventuelle punkter.  

Hvordan; Leder orienterer om følgende punkter; 

- Status børn. Prognose efter sommerferien 
o 36 børn frem til jul, der skulle gerne komme flere børn til foråret. Der mangler børn i hele midtbyen.  

- Status medarbejdere 



o Pavlina er på barsel. 2 medhjælpere stopper pga. Studie. Der bliver kun ansat i en stilling pt. Grundet 
børnetallet. 

- Facade 
o Er bestilt. Vigtigt i forhold til reklame for vuggestuen. 

- Arbejdsmiljøaudit bliver fremadrettet afholdt gennem B&U. 
o Alle selvejende er nu under én gruppe. Forventet arbejdsmiljø audit ca. hver 5. år.  

- Plakat om selvejende dagtilbud.  
o Der bliver printet plakater der kan hænges op i institutionen. Kan gives med ved rundvisning.  

- Hjemmeside opdateret, med hjælp fra Anders og Maiken. 
o  Der mangler billeder, men ellers er alle opgaver udført. 

Bilag; Facade fra arkitekt. Plakat om selvejende. 
Kommentar Kommentar under punkter. 

Punkt til information og 
drøftelse. 

Kl. 17.20-17.35 

Emne; Økonomi. 

Hvorfor; At bestyrelsen, som har det overordnet økonomiske ansvar, bliver opdateret af ledelse. Bestyrelsen skal have 
den grundlæggende viden om budgettets gang, så de kan godkende og vedtage budgettet, samt være sparringspartner 
til ledelsen, som disponerer over budgettet.  

Hvordan; Leder fremlægger status på økonomi og budget for 2024.  

Bilag; Oversigt økonomi eftersendes 

Kommentar 

 

Drøftelse af budget og gennemgang.  

Handleplan er opdateret og bliver sendt til kommunen efter dette møde. Der er kalkuleret med det vi ved i forhold til 
børnetal, ansættelser, udgiftsposter mm. Der er sat 135.000 kr. af til afvikling af gæld. Mindre end det vi først 
forventede/ønskede. 

Børneindtag og børneafvikling efter sommerferien er afgørende for budgettet.  

 

Punkt til information og 
drøftelse 

Emne; Nyt til og fra bestyrelsen. 



Kl. 17.35-17.40 Hvorfor; Skabe et dialogrum, hvor medarbejderne har mulighed for at bringe emner, spørgsmål mm ind i bestyrelsen, 
samt bestyrelsen har mulighed for at sende emner og spørgsmål tilbage til medarbejderne. 

Hvordan; Der sidder medarbejderrepræsentanter i bestyrelsen som er bindeled på dette punkt. Punktet er på dagsorden 
på medarbejdernes p-møde. 

Bilag; Ingen bilag 

Kommentar Dejligt med hjælp fra bestyrelsen i køkkenet til sommerfest, samt oprydning bagefter.  

Planlægger arbejdsdag i efteråret engang i forhold til indendørs arbejde som slibning og maling.  

Punkt til drøftelse og 
beslutning 

Kl. 17.40-17.50 

Emne; Generalforsamling d. 11.9.24 

Hvorfor; Der afholdes årligt generalforsamling, hvor forældre kan høre formandens beretning og har mulighed for at 
komme ind i bestyrelsen. 

Hvordan;  

Bilag; Invitation 

Kommentar Booking af lokaler. Indkaldelse sendes ud min. 14 dage før.  

Formandens beretning. Formand kommer ikke til mødet, Næstformand tager formandens beretning med bl.a. fokus på 
tilsyn og de dokumenter vi har udarbejdet.  

Lederoplæg kunne også indeholde elementer fra tilsynet.  

Julie og Maiken genopstiller. Anders vil gerne fortsætte som suppleant frem til april, hvor datter skal i bhv.  

Der er blevet prikket til nogen af de nye forældre om de kunne overveje at gå ind i bestyrelsen.  

Aftensmad kl. 17.50-
18.20 

 Vuggestuen står for aftensmad 

Punkt til beslutning 

Kl. 18.20-18.25 

Emne; Forældrebestyrelsens rolle og ansvar 



Hvorfor; Vi har tidligere i bestyrelsen drøftet bestyrelsens synlighed over for forældregruppen, samt det ansvar og den 
rolle de her i en selvejende institution. Der har været en ønske/ ide om at udarbejde et skriv der kan gives til alle nye 
familier i vuggestuen.  

Hvordan; Godkendelse af skriv med de forslag der kom til ændringer på sidste møde.  

Bilag; Til forældre fra bestyrelsen 

Kommentar Skriv er godkendt. Bliver lagt på hjemmeside under bestyrelse og  på Aula. 

Punkt til beslutning 

Kl. 18.25-18.30 

Emne; Bestyrelsens rolle og ansvar i særlige sager 

Hvorfor; Bestyrelsen har et ønske om at nedskrive arbejdsgang og handlemuligheder. Så vi ved hvem, hvor, hvad når det 
gælder.  

Hvordan; Godkendelse af skriv med de forslag der kom til ændringer på sidste møde.  

Bilag; Protokol i særlige sager 

Kommentar Protokol er godkendt. Bliver lagt på hjemmeside under bestyrelse og på Aula. 

Punkt til drøftelse 

Kl. 18.30-18.50 

Emne; Definition af forældresamarbejdet 

Hvorfor; På bestyrelsesworkshop blev vi klogere på at forældresamarbejdet er vigtigt at drøfte i bestyrelsen, samt lave 
et skriv omkring, som kan udleveres til forældre eller komme på hjemmeside eller lignede.  

Hvordan; Majken, forældrerepræsentant, har rettet skriv til. Drøftelse af skriv og godkendelse. 

Bilag; bilag bliver eftersendt 

Kommentar Er ikke drøftet i dag og videregår til næste bestyrelse. Skal på hjemmesiden under bestyrelse og kan udleveres til 
forældre ved opstart.  

Punkt til information 

Kl. 18.50-19.10 

Emne; Pædagogisk indspark fra vuggestuen omkring hvad vi arbejder med og er optaget af.  

Hvorfor; For at give forældrebestyrelsen mulighed for at få et indblik i vuggestuens pædagogik og hverdag. Give 
mulighed for at forældrebestyrelsen kan være nysgerrig og undrende ind i det.  

Hvordan; Oplæg 



Kommentar Hverdagen i vuggestuen. Forældrene spørg ind til hvordan det generelt går i vuggestuen. Der er pt ro på i forhold til at 
der er ansat dem der skal på alle stuer, men det fylder i huset at der sker ændringer med børnetal og vagtplaner 
jævnligt. Alle medarbejder går dog ind i det med oprejst pande og leder forsøger at skabe åbenhed, dialog og 
medinddragelse hele vejen igennem.  

Vi har gennem det sidste 1-1,5 år fået indarbejdet nogle gode rutiner i forhold til arbejde på tværs af stuer/ huset. 
Organisering har været i fokus til gavn for både børn, trivsel og arbejdsmiljø.  

Punkt til orientering og 
drøftelse 

Kl. 19.10-19.25 

 

 

Emne; Evaluering af bestyrelsesåret. 

Hvorfor; Er der noget vi kan gøre mere af, gøre anderledes? Hvad kan vi tage med ind til den nye bestyrelse? 

Hvordan; Drøftelse 

Bilag; 

Kommentar Der er sket mange ting i år, økonomi, tilsyn etc. 

Der har været en del fravær til møderne, men et positivt samarbejde og har fået ryddet op i gamle opgaver.  

Der er blevet gjort et stort stykke arbejde med at udarbejde dokumenter omkring bestyrelsens rolle og ansvar. Gode 
drøftelser om forældresamarbejde mm. Det har været dejligt at der har siddet forældre der har haft lyst til at drøfte, 
undre sig og være nysgerrige.  

Nyt punkt i år omkring pædagogik. Det har været dejligt at få et indblik i hverdag og pædagogik og have mulighed for at 
spørge ind.  

Madordning drøftes i ny bestyrelse.  

Eventuel og fælles 
oprydning 

Kl. 19.25-19.30 

Eventuelt øget brug af Aula. Pkt. Til et bestyrelsesmøde.  

Drøftelse af billeder af børnene på Aula. Der bliver udarbejdet et skriv i forhold til GDPR og sletning af billeder.  

Næste møde 

 

Generalforsamling med valg til bestyrelse.  

1. møde d. 10.10.24.  



 


